
Forsvarsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 14. december 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål J
FE-kommissionen skriver, at de ikke har fundet anledning til at udvide de spørgsmål, 
FE kommissionen har skullet undersøge, hvilket må betyde, at mistanken om at Dan-
mark kan have været meddelagtig i amerikansk spionage mod vores nabolande ikke er 
blevet undersøgt, ligesom det må formodes, at det heller ikke er blevet undersøgt, om 
Folketingets Kontroludvalg vedr. efterretningstjenesterne er blevet vildledt, som tidligere 
medlemmer af udvalget har rejst bekymring for. Vil justitsministeren sikre, at disse meget 
alvorlige forhold nu kan blive undersøgt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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